
ruristični delavci in občani 
mpetra v Savinjski dolini 
minulo nedeljo zopet sla-

i ob pomembnem dosežku, 
jgoletni napori pri uredit-
jame Pekel so bili krona-
z uspehom. JOŽE JAN, 

dpredsednik žalske občin-
e skupščine je s simbolič

nim prerezom svilenega traku 
izročil javnemu namenu ob
jekt, ki bo nedvomno pome
nil veliko turistično atrakcijo. 

Jamo Pekel je turistično 
društvo uredilo s sredstvi, ki 
so jih prispevala nekatera 
podjetja, potrošili pa so tudi 
veliko društvenega denarja. 

Pomemben delež so doprine
sli posamezniki, ki so pri ure
janju opravili na stotine 
udarniških ur. 

PEKEL leži približno tri ki
lometre v smeri proti severu-
V kraju Kale. Okoli 600 me
trov v spodnji in 200 metrov 
v zgornji etaži prečutovitega 

podzemskega sveta je narava 
spremenjena v čudovit ambi-
ent. Za javnost je urejeno 
okoli 200 metrov prvega dela 
jame, kjer so uredili električ
no razsvetljavo in zgradili 
približno 60 metrov lepo za
varovanih brvi nad potokom 
Peklenšoico, ki teče skozi 
jamo. Bogato zasigana jama, 
z mnogimi kraškimi tvorbami 
pusti na obiskovalcu enkra
ten vtis. Kar neverjetno je, da 
je možno na tako majhnem 
prostoru videti toliko enkrat
ne lepote! 

Prizadevanja, da bi v bliž
nji bodočnosti uredili še pre
del jame, nikakor ne smejo 
sloneti le na turističnem dru
štvu in odgovorni dejavniki v 
občini morajo storiti svoje, 
da se ta objekt čimprej v ce
loti usposobi. Doslej oprav
ljeno delo in lepote jame ter
jajo hitre dokončne urditve, 
saj bo sleherna investicija 
prav gotovo dobra naložba v 
nadaljnji razvoj turizma v 
tem kraju. STRMČNIK 
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Na nedavni seji izvršnega 
Ibora občinske konference 
JDL v Slovenskih Konjicah 
I se zavzeli za široko poli-
;no akcijo v naslednjih ted-
h po vseh krajih v pripra-
Ji za referendum o združit-
zdravstvenega zavarovanja 

ilavcev in kmetov. Osnovni 
)silci bodo krajevni odbori 
organizacije, pri čemer pa 

veda računajo na pomoč 
)činskega vodstva in drugih 
)litičnih organizacij v dolo-
:nem kraju. Krajevni odbo-
bodo izdelali tudi predloge 
anov za volilne in druge or-
ine, ki bodo opravili in iz-
idli glasovanje, za katerega 
I določen datum, in sicer 
edelja, dne 19. novembra 
ft2. Na terenu bodo ta dan 
lasovali razen kmetov še 
pokojenci in obrtniki, delav-
iv delovnih organizacijah pa 
odo to dolžnost opravili na-
lednji dan, to je v ponede-
tek, dne 20. novembra 1972. 

O KADROVSKI 
POLITIKI 

v Slovenskih Konjicah se 
' pred kratkim .sestala ko
misija za sestavo družbenega 
logovora o kadrovski politi-

ki jo je na eni izmed zad-
'jili sej v letošnjem letu ime
novala občinska skupščina. 
W tega organa so sklenili, 
^ bodo v kratkem pripravili 
Predlog družbenega dogovora j 
* tega področja in ga dali' 
*&to v javno razpravo delov-^ 
^ in političnim organizaci-j 

Po mnenju komisije naj] 
'̂ pravilnik vseboval tudi ne-j 

^tera določila iz politike 
*'Pendiranja in iz nekaterih 
''^gih delovnih področij. 

HIŠA NE BO 
PORUŠENA 

Čeprav je bila stavba na 
Oljski cesti v Slovenskih Ko
nicah pred dobrim letom že 
^sojena na rušenje, v njej 

namreč do sredine letoš-
Ĵ ga prvega polletja imela 
JJ<iež občinska vodstva SZDL 
5'sindikatov, pa se je njena 
j*<^a zdaj spremenila. Ker se 

' njene prostore pred krat-
^ vselilo par strank, se j i 
{•življenjska doba podaljšala 

2a nekaj let. Zato pa bo 
J*̂ J€tno prej porušena hiša 

glavno cesto, ki je tudi v že 
dokaj slabem stanju. V tem 
predelu pa je predvideno, da 
bo v prihodnjih letih zgraje
nih nekaj trgovskih in po
slovnih objektov, ki bodo v 
nadstropjih imela tudi več 
stanovanj. 

SREČANJE GASIL
SKIH VETERANOV 
že trinajstič so se letos 

zbrali gasilski veterani, ki so 
med obema vojnama delova
li v gasilskih društvih po Sa
vinjski dolini, predvsem pa 
funkcionarji žalske gasilske 
župe. Srečanje je pripravila 
Občinska gasilska zveza Žar 
lec, vodil jo je njej predsed
nik Vinko Jordan. V svoji 
sredi so imeli visokega jubi
lanta Konrada Gologranca, 
nekdanjega starosto gasilske 
župe v Žalcu, ki je letos do
polnil 85 let starosti in taj
nika župe Dolfeta Bervarja. 
Na srečanju je bilo preko 40 
veteranov. 

ASFALT 
DO HRASTNIKA 

Na nedavnem zboru obča
nov na območju krajevne or
ganizacije SZDL Zidani most 
so razpravljali o združitvi 
kmečkega in delavskega za
varovanja, informirani so bili 
o zbiranju krajevnega samo
prispevka, govorili pa so tu
di o drugem. Zlasti so pod
prli misel, da bi prišlo čim 
prej do asfaltiranja ceste od 
Zidanega mosta do Hrastni
ka. Delavci pa so se zanima
li, od kod bodo podjetja la
hko zagotovila 0,45 odstotka 
sredstev za kmečko zdrav
stveno zavarovanje. Poudarili 
so, da so delovne organizacije 
že itak močno, obremenjene, 
draginja je vsak dan večja, 
plače pa ne naraščajo. Po
sebno kritično je v Cementar
ni Zidani most. Vendar pa so 
na zboru vseeno sklenili, da 
bodo občani KS glasovali za 
referendum in tako pokazali 
svojo solidarnost do kmečke
ga prebivalstva. 

Na zboru so še sprejeli 
sklep, da bodo osnovno šolo 
v Zidanem mostu oddali v 
upravljanje najboljšemu po
nudniku. V njej nameravajo 
odpreti obrat konfekcije in 
zaposliti največ žensko delov
no silo. Otroci iz s^edanje šo
le se bodo vozili t avtobu
som v Radeče. 

ODPRLI BODO 
DISCO KLUB 

Mladi v krajevni skupnosti 
Vrhovo, ki je najoddaljenej-
ša od občinskega središča v 
Laškem, so zelo delavni. V 
razgovoru s predsednikom 
Mladinskega aktiva — Iva
nom Kranjcem in nekaterimi 
člani aktiva, ki je potekal v 
njihovi majhni in prijetni 
klubski sobici, sem spoznal 
njihovo delo. 

Trenutno obnavljajo kletni 
prostor Gasilskega doma, 
kjer bodo odprli disco klub. 
Vsa dela bodo opravili mla
dinci sami. Material nabavlja
jo z denarjem, ki so ga iz
tržili ob uprizoritvi dramske
ga dela Operacija M K in da

rili, ki so jih dobili za aktiv
no sodelovanje od krajevne 
skupnosti, kulturno prosvet
nega društva, odbora Rdeče
ga križa in Gasilskega dru
štva. Mladi so aktivni v vseh 
teh organizacijah. 

Delovanje jim otežkoča od
daljenost od gospodarskih 
središč, saj porabijo za vož
njo na delo in v šolo — v 
Celje, Zidani most, Sevnico 
in Ljubljano, precej časa. 
Kljub temu jim uspeva, da 
se čuti njihovo delovanje v 
okviru krajevne skupnosti. 

V naslednjem tednu bodo 
odprli disco klub, za zimsko 
obdobje pa pripravljajo upri
zoritev dramskega dela Revi
zor. 

ODLOČNE ZAHTEVE 
Ni naključje, da smo se tokrat odpravili z anketo v 

Zreče. Ob občinskem prazniku njihove občine jih je dole
tela posebna čast, da je osrednja prireditev praznika v nji
hovem kraju. Pred leti, ko niso vedeli, ne kod ne kam, so 
z bistrimi odločitvami in hitrimi ter radikalnimi ukrepi, 
usmerili korake na novo pot, pot uspeha in našli svoj pro
stor pod soncem. Danes stoje na trdnih nogah in dose
danji uspehi postajajo nove želje, življenje kroji nove za
hteve. Osebnemu standardu žele dodati še družbenega, 
zato je njihov glas po 2'',b samoprispevku le izraz hitrej
šega razvoja tudi tega, družbenega življenja, človek je 
družabno bitje in kot tak išče svoj prostor med vrstniki. 
Če temu botruje še želja po urejenih cestiščih, jim ne 
smemo zameriti nestrpnosti. Več, pozitivna je in dokazuje, 
da ljudje do potreb kraja niso imuni. Poglejmo, kaj so 
nam odgovorili na vprašanje, kaj je kraju Zreče še po
trebno! 

I V A N K A MARGUC, blagaj-
ničarka v Kovaški industriji 
Zreče; »žehm si, da bi bile 
v našem kraju urejene ceste, 
Zraven prištevam tudi razsve
tljavo. Nujno je treba urediti 
prostor za mladino. Telovad
nico imamo že obljubljeno iz 
prejšnjega samoprispevka . . . 
Nimamo bazena, zato menim, 
da je že prišel čas za grad
njo le tega, tolikokrat ome
njenega objekta. Tudi podalj
šano varstvo za otroke je še 
potrebno.« _ 

ALBERT KOROŠEC, stru-
gar, doma iz Zreč: »Ceste, 
razsvetljavo, kopališče, telo
vadnico, pokopališče in raz
voj podjetja, vsaj tolikšen, 
kot je bil zadnja leta. Od 
njega je odvisen naš stan
dard in tudi družbeni. Zapo
slen sem namreč v Kovaški 
industriji in vem, koliko de
narja vlaga za svoje ljudi. To 
je pozitivno, da osebnemu 
standardu postavljamo oS 
stran tudi družbenega.« 

FRANC ZGANK, strojni 
tehnik v Kovaški industriji: 
»Komunalna ureditev Zreč je 
nujno potrebna. Okolje, v ka
terem živimo, nas sili, da ga 
tudi uredimo. Mi pa nimamo 
še urejenih cest, niti razsve
tljave. Za otroke moramo 
zgraditi telovadnico in šport
na igrišča. Tudi kopališče 
moramo začeti uresničevati, 
o njem že govorimo vrsto 
let. Pa na gostinstvo ne sme
mo pozabiti, v Zrečah se še 
ne rojeva«. 

FRANC PRELOG, kovač: 
»Kaj bi našteval, saj vsi ve-
^no, kaj moramo narediti 
čaka nas še veliko dela. Kaj? 
Ceste, bazen, igrišča za otro
ke, razvetljavo in pozabil 
sem potrebno telovadnico. 
Športni objekti so zapuščeni, 
zato kličejo po obnovitvi, 
Rogla pa tudi na od muh in 
čimprej bi morali tam gori 
kaj urediti. Kočo že poprav
ljajo in upamo, da bo kma
lu nared. Manjka nam tega 
družabnega življenja, zato 
moramo za ponovno oživitev 
kaj napraviti.« 

M I R K O KLEMEN, predsed
nik delavskega sveta v Kova
ški industriji, elektrikar: »As
faltirati naselje v Novi Do
bravi je nujno. Temu naj do
damo še razsvetljavo in ba
zen, za katerega smo žie leta 
1956 prispevali dva milijona. 
Naš interes je tudi, da da bi 
se razvijali proti Pohorju. S 
tem je mišljena povezava in 
tudi rekreacijski center, ki je 
za to območje nujno potre
ben.« 

Pet občanov, pa en in isti odgovor pri vseh! Enotna 
želja ljudi, ki jim osebni standarda ne zadostuje in žele 
nekaj več! In ni vprašanje dveh odstotkov od osebnih do
hodkov, da bi svojo željo uresničili! Da zadoste potrebam 
kraja, da se enkrat za vedno konča razprava o cestah in 
vodovodu! Da bodo to dosegli, j im verjamemo, še zlasti 
«ato, ker so bili že postavljeni pred hujše naloge in so jih 
rešiU. Z. S. 


